
Zápis z jednání komise pro média            
č. 07/2020 ze dne 22. 9. 2020             

Místo konání:    jednací místnost ZUŠ     
Začátek:  18.30 hod   
Ukončení:  20.00 hod   
Přítomni:  Jaroslav Richter, Vladimír Kliment, Olga Mračková, Kateřina Hrachovcová               
Omluveni:  Michal Kuchta, Petr Česák        
 
Program: 

1. Návrh obsahu + harmonogram říjnového vydání Libčických novin               
2. Doplnění  
3. Seminář tvůrčího psaní     
4. Znak města + návrh nového loga           
5. Web - stav projektu       

 
 

1. Komise se seznámila s harmonogramem, plánovaným obsahem říjnového čísla a návrhem změn. Z                         
důvodu přesunu v tomto čísle budou 3 inzertní strany. Nedošlo k jednoznačné shodě ve výběru                             
fotografie na titulní stranu, proto proběhne hlasování o titulce emailem. Příspěvky pana Schonfelda a                           
Menšíka budou zveřejněny v dalším čísle. Témata architektonická soutěž a plnění akčního plánu                         
2019/2020 jsou odložena na listopad.          

2. Odsouhlasení změny papíru na KM 115g, cenová kalkulace, srovnání. Členové komise se seznámili s                           
obsahem příspěvků pana Bartoše, paní Peleškové a paní Mračkové v reakci na poslední zastupitelstvo a                             
souhlasí s jejich zveřejněním v říjnovém čísle. Doporučeno toto téma ukončit a neprotahovat do                           
dalšího čísla.    

3. Komise byla seznámena se záměrem na uspořádání semináře Jak psát noviny lektorky PhDr. Michaely                           
Černé. Proběhne ověření možných termínů.           

4. Komise byla seznámena s vývojem zpracování grafického manuálu, byl předložen “kosmeticky”                     
upravený znak města, proběhla debata nad návrhy loga pro běžnou komunikaci, většinové doporučení                         
pro variantu C.      

5. Pokračují přípravné práce na nový web města, byly předloženy návrhy (wireframe).                     
 
Závěry:  
─ KM souhlasí s obsahem říjnového čísla.           
─ KM souhlasí se změnou papíru.         
─ KM doporučuje eliminovat v novinách politické střety.              
─ KM souhlasí s přípravou semináře.          
─ KM doporučuje variantu C loga pro běžnou komunikaci.                
─ KM bere na vědomí přípravné práce tvorby nového webu.                  

 
 
V Libčicích, dne 30. 9. 2020, zapsala KH               
 
 
 


